
 
 

 

                         PROTOKÓŁ – Nr II/2010  
 

                                             z obrad II sesji VI kadencji Rady Gminy       
                                             Sulęczyno z dnia 02 grudnia 2010 roku, której     
                                             obrady odbyły się w lokalu sali posiedzeń   
                                             Urzędu Gminy Sulęczyno i trwały  
                                             od godziny 1230 do godziny 1310  

                                   ------------------------------------------------ 
 

Załączniki:  

 1.Lista obecności radnych Rady Gminy na II sesji VI Rady Gminy Sulęczyno z dnia  
     02 grudnia 2010 roku. 
 
 2.UCHWAŁA – Nr II/8/2010 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 02 listopada 2010 roku w  
     sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sulęczyno. 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



                      PROTOKÓŁ – Nr II/2010  

z obrad II sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno z dnia 02 grudnia 
2010 roku, której obrady odbyły się w lokalu sali posiedzeń Urzędu 
Gminy Sulęczyno i trwały od godziny 1230 do godziny 1310  

 ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Ad 1 

 

Sprawy regulaminowe: 
 

a)otwarcie II sesji Rady Gminy i przedstawienie porządku obrad. 
 

    Przewodniczący Rady Gminy Sulęczyno Kazimierz GAWIN stwierdził „ otwieram obrady 
    II sesji Rady Gminy Sulęczyno ”. 
 

    Następnie Przewodniczący Rady Gminy powitał  obecnych na obradach II sesji Rady Gminy. 
    Podziękował gościom za pozostanie na obradach sesji RG. 
 

    Na stan 15 radnych Rady Gminy Sulęczyno udział wzięło w obradach II sesji VI kadencji Rady  
    Gminy 15 radnych Rady Gminy, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik do  
    niniejszego protokołu ( str.1 ). 
 

    Na podstawie listy obecności stwierdził, że sesja jest prawomocna do obradowania 
    i podejmowania uchwał. 
 

    Porządek obrad II sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno: 
 

    1.Sprawy regulaminowe: 
       a)przedstawienie porządku obrad. 
    2.Interpelacje i wnioski radnych. 
    3.Ślubowanie Wójta. 
    4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy  
       Sulęczyno. 
    5.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
 

  Uwag do proponowanego porządku obrad nie było. 
  Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie.  
 

Ad 2  
 

     Interpelacje i wnioski radnych. 
 
     Rada Gminy Sulęczyno nie złożyła żadnych interpelacji ani wniosków. 
  
Ad 3 
 
    Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Sulęczyno Bernarda GRUCZĘ. 
 

     Wszyscy obecni na obradach II sesji VI kadencji Rady Gminy powstali. Wójt, Pan Bernard 
GRUCZA, złożył wobec Rady Gminy i gości ślubowanie o następującej treści: 
 



„ Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście  ślubuję, że dochowam wierności prawu, a  
   powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności  
   mieszkańców  gminy  ”, które zakończył słowami: „Tak mi dopomóż Bóg ”. 
 

Ślubowanie zostało złożone przez Wójta Gminy Sulęczyno Bernarda GRUCZĘ. 
 

Ad 4 
 

     Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
 

                            Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że Pan Wójt Gminy po złożeniu ślubowania rozpoczął  
                        dzisiaj pracę i stąd potrzeba ustalenia wynagrodzenia. 
 

 Moja propozycja jest następująca: 
 

 - wynagrodzenie zasadnicze –  4.600,00 zł, 
 - dodatek funkcyjny                -  1.400,00 zł,   
 - dodatek specjalny                 –  25 %,  
 - dodatek za wysługę lat         -  po udokumentowaniu lat pracy.  
   
 Jednocześnie dodając, że za jakiś okres Rada Gminy będzie mogła zwiększyć wynagrodzenie 
Wójta Gminy.  
  
Radny Jacek DRIWA zaproponował, aby dodatek specjalny dla Wójta Gminy ustalić w wysokości 
30 %. Chodzi o to, aby zmotywować do dobrego działania. Byłby to impuls do dobrej pracy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN poddał pod głosowanie wniosek o ustalenie  
 25 % dodatku specjalnego.  
 

Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad wnioskami. 
 

Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

- za ustaleniem dodatku specjalnego w wysokości 25 % głosowało 10 radnych Rady Gminy. 
  
W związku z powyższym wynikiem głosowania nie doszło do głosowania nad wnioskiem radnego 
Jacka DRIWA. 
 

Innych wniosków nie złożono. 
 
Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego 
wynagrodzenia Wójta Gminy Sulęczyno. 
 

Głosowanie przebiegało, jak poniżej: 
 

- za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sulęczyno  
  głosowało 15 radnych Rady Gminy Sulęczyno.  
 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia 
Wójta Gminy Sulęczyno. 
 

UCHWAŁA – Nr II/8/2010 Rady Gminy Sulęczyno z dnia 02 grudnia 2010 roku w sprawie  
ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sulęczyno stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 



Ad 5 
 

          Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
 

 1.Zabrał głos Wójt Gminy Barnard GRUCZA – jestem przekonany, że uda mi się do siebie  
    przekonać radnych. Jestem w stu procentach pewien, że ułoży nam się współpraca, bo inaczej  
    sobie tego nie wyobrażam. Ludzie są wspaniali, dużo „ świeżej, czystej krwi ” przypłynęło do  
    naszej rady. Jestem żeglarzem, więc szukam sobie pewnych porównań i trzeba przyznać, że w tej  
    chwili są pewne zawirowania, bo na tym „ okręcie ”, którym jest gmina nastąpiła zmiana  
    kapitana. Ale jestem pewien, że się dogadamy dla dobra wspólnego i ten „ okręt ”wpłynie na  
    szerokie wody. 
    Moim mottem jest „ dzisiaj pracujemy szybko, ale jutro jeszcze szybciej ” i tego będziemy się  
    trzymać. Nie może być tak, że petent, który mieszka daleko, wychodzi z urzędu bez załatwienia  
    swojej sprawy. To musi się zmienić.  
    Zamierzam skupić się na: 
    a)skutecznym pozyskiwaniu środków finansowych z UE, 
    b)sukcesywnym rozwoju infrastruktury gminy, 
    c)rozbudowie wodociągów, kanalizacji, dróg, chodników, 
   d)rozwoju turystyki i promocji gminy, 
   e)współpracy z województwem, powiatem i sąsiednimi gminami, 
   f)dobrej współpracy z parafiami i organizacjami pozarządowymi. 
   Liczę na partnerstwo, otwartość i jawność. 
  
2.Odchodzący Wójt Gminy Jan KULAS zabrał głos twierdząc, iż niewątpliwym sukcesem jest     
   zajęcie siódmego miejsca w województwie pomorskim, a pierwszego w powiecie kartuskim w     
   Rankingu „Europejska Gmina - Europejskie Miasto 2010”przeprowadzonym przez Dziennik     
   Gazeta Prawna. Ranking ten określa miejsca poszczególnych samorządów w zakresie    
   pozyskiwania środków unijnych w przeliczeniu na jednego mieszkańca. 
   Reasumując należy stwierdzić, iż czas minionej kadencji był dla Gminy Sulęczyno bardzo dobry.    
   Świadczą o tym trzy elementy. Po pierwsze - ilości zrealizowanych zadań i to nie tylko w samym    
   Sulęczynie. Po drugie – ilość pozyskanych środków z zewnątrz wyrażająca się kwotą  
   22.811 tys. zł, czyli 4.455,8 zł na jednego mieszkańca przy średniej wojewódzkiej 1.871,9 zł 
   i wreszcie trzecie, że przygotowane są inwestycje na następne kilka lat.  
 
   Są zabezpieczone środki, m.in. na:  
 
   - dokończenie budowy szkoły, 
 
   - urządzenie kompleksu rekreacyjno-sportowego wraz z zapleczem w Sulęczynie – 346 tys. zł       
     realizacja zadania w 2011 roku, 
 
   - budowę wodociągów i kanalizacji, 
 
   - budowę chodników w Mściszewicach, 
 
   - poprawę infrastruktury, na którą Lokalna Grupa Rybacka „Kaszuby” otrzymała 42,8 mln zł.  
      Cele, jakie będą realizowane w poszczególnych gminach zostaną określone w okresie  
      późniejszym.  
 
    W trakcie rozpatrywania są złożone w Urzędzie Marszałkowskim wnioski o dofinansowanie: 
 
    - budowy szosy Kistowo-Kistówko-Chojna, 
 
    - budowy kompleksu rekreacyjno-sportowego w Węsiorach, 



 
    - rozbudowy świetlicy wiejskiej oraz termomodernizacji budynku remizy OSP w Kistowie. 
 
    Realizując wszystkie, wyszczególnione wyżej oraz inne ustawowe zadania gmina zmniejszyła      
    swoje zadłużenie, które na początku kadencji wynosiło 700 tys. zł, co stanowiło 6,3% ówczesnego     
    budżetu, na jej koniec jest to kwota 600 tys. zł, czyli 3,4% tegorocznych dochodów ( przy  
    możliwym 60 % zadłużeniu ). 
    Pragnę  w tym miejscu podkreślić, iż pozostawiam gminę w dobrej kondycji. 
 
   Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN stwierdził, iż za osiągnięcia Panu Wójtowi     
Janowi KULAS należą się podziękowania. 
  
Na powyższym wyczerpano porządek obrad II sesji VI kadencji Rady Gminy Sulęczyno. 
 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz GAWIN podziękował wszystkim za 
obecność i stwierdził „ zamykam obrady  II sesji Rady Gminy Sulęczyno ”. 

 

PROTOKOŁOWAŁA:                                               

 Jolanta BRONK                                                      
 Inspektor ds. obronnych 
 oraz obsługi Rady Gminy  
 i jej organów Urzędu Gminy  
 Sulęczyno  

 

 


